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Referat fra møte i arbeidsgruppa for natur og nærmiljø (NNM) 

18.06.99 

 

Sak 1. Innkalling, dagsorden og referat fra forrige møte  

 

Innkalling og dagsorden samt referatet ble godkjent. 

 

 

Sak 2. Orienteringssaker ved Svein 

 

Arbeidsgruppe bolig 

NNM-gruppa stiller spørsmål  ved om kvalitetsparametere blir ivaretatt og ikke bare kvadratmeter.  

 

Boligregister 

Dersom Finansdepartementet går inn for å etablere et boligregister, kan Folke- og boligtellingen 

2000 (FoB2000) bli utsatt ett år.  

 

GAB    - registerkvalitet - Promut-oppgave i SSB 

 I SSB er det gjort en kvalitetsundersøkelse av deler av GAB-registeret. Promut-

 gruppa, som har utført arbeidet ved bruk av GIS, fant at deler av registeret er i 

 ferd med å forvitre. En årsak til dette kan være at kommunene nedprioriterer 

 dette til fordel for KOSTRA-arbeid.  

            - KOSTRA 

 Det kan være klokt å vurdere GAB-rapportering skal som en form for KOSTRA-

oppgave. Kommunenes GAB-rapportering er en større arbeidsmengde i dag enn 

den rapporteringsmengde som ligger i dagens KOSTRA. En løsning kan bli 

beholde dagens praktiske GAB-rapportering (kontinuerlig i løpet av året), men i 

tillegg definere den inn under KOSTRA-paraplyen. Dette kan bidra til at 

kommunene må ta GAB-rapportering like høytidelig som annet KOSTRA-arbeid.  



 

 

 
              - Dette omtales i rapporten fra gruppa 

  

 Gruppa ble enige om at rapporten fra NNM-gruppa bør inneholde et del-kappittel 

 om KOSTRA-rapportering kontra annen rapportering til staten. Det må 

 klargjøres at dagens KOSTRA-rapportering ikke er eneste rapporteringsvei. 

 KOSTRA-familien kan bestå av dagens KOSTRA samt ulike andre 

 rapporteringsveier jf forslag til GAB-rapportering over. Seksjon 220 skulle 

 fremme forslag i rapport-utkastet. 

 

 

 

Byggesaksbehandling 

Dette kan i utgangspunktet ses på som en sak som ikke til hører NNM-gruppa. Det omfattes 

imidlertid av den opprinnelige 300-kontoen, og det er ikke etablert noen annen KOSTRA-gruppe 

som har dette som naturlig ansvarsområde.  

 

Kultur 

- Friluftsliv bør skilles fra idrett og andre mosjonsaktiviteter. Dette drøftes i rapporten.  

- kulturminnevern mangler som egen funksjonskonto for kommunene. Til orientering har MD                                                                                                                                                                   

definert kulturlandskap under biologisk mangfold.  

 

Samferdsel 

- Svein har vært på møter og fremmet forslag til samferdselsgruppa.  

- beredskap ligger til ansvarsområdet for arbeidsgruppa for brannvern. 

 

Mom. regnskapsgruppa 

Regnskapsgruppa i KOSTRA hadde møte mandag 14. juni. Julie var til stede på møtet. De er i 

utgangspunktet reserverte mot å regnskapsføre på flere funksjonskonti enn det som nå gjelder. Når 

det gjelder gebyrfinansierte tjenester, åpner gruppa for at kommunene må føre "skyggeregnskap" 

for å ivareta dette. KOSTRA-VAR-gruppa vil gå inn for at all økonomisk rapportering gjøres i 

KOSTRA (ikke i fagsystemene) for å synliggjøre at det innenfor KOSTRA er erkjent at man må 

duplisere rapporteringen. NNM-gruppa må også ha synspunkter på dette, da noen av tjenestene 

under bl.a. kart og oppmåling er gebyrfinansierte. 

 

Sak 3. Skjema og spørsmålstillinger for KOSTRA-NNM 

Endringer i linje Nr 1:  Antall reguleringsplaner vedtatt av kommunestyret siste år  

 I rapporten skal det foreslås at kulturgruppa vurderer kulturlandskap. 

Endringer i linje Nr 6:  Antall mottatte byggesøknader i alt siste år (jf PBL §93 1. ledd) 

 presiseres i veiledningsteksten. 

Endringer i linje Nr 7 og 8 samt 9, 10  og 11: Fremdeles er ordlyden i disse linjene uklare. Både 

skjema tekst og veiledningstekst skal revurderes. I tillegg ønskes forslag til beregningsmetoder.  

           Ansvarlig: Dag 

Nytt første-spørsmål inn under 4. Kart og oppmåling: Antall utstedte målebrev 

Endringer i linje Nr 13, 14 og 15:  Gjøres om til ett spørsmål og teksten blir slik: 

 Hva er gebyret for en kombinert kart- og delingsforretning etter 

 delingsloven for en boligtomt på 750 m
2
 (eksklusiv tinglysningsgebyr og 

 gebyr for delingssøknad etter plan- og bygningsloven)  

Endringer i linje Nr 16:  Forutsatt kartlagt etter standard 

 Preutfylling av totalt areal i kommunen skal foreslås overfor prosjektledelsen. 



 

 

 
Nytt første-spørsmål inn under 5. Rekreasjon i tettsteder: Antall leke- og rekreasjonsarealer i alt 

Endringer i linje Nr 18:  Spørsmålet deles i 2 slik: 

 Samlet areal for leke- og rekreasjonsarealer :     

    Av dette har kommunen driftsansvar for:  

Endringer i linje Nr 19:  Spørsmålet deles i 2 slik: 

 Samlet lengde av turstier og løyper: 

    Av dette har kommunen driftsansvar for:  

 Hva som er leke- og rekreasjonsarealer må spesifiseres i veiledningsteksten 

Tittelendring 6. Friluftsliv utenfor tettstedene 

Endringer i linje Nr 22:  Spørsmålet deles i 2 slik: 

 Samlet lengde av turstier og løyper utenfor tettsteder: 

    Av dette har kommunen driftsansvar for:  

Endringer i linje 24 - 28: fjerne kolonnene antall av annet og antall av ukjente materialer. Legge 

inn en kolonne totalt og beholde kolonnene herav GUP og herav stål.  

 

Sak 4. Utkast til faktaark  nivå 1 og 2  

Forslag til parameter som skal legges inn eller fjernes i faktaarket nivå 1: 

 - Antall utstedte målebrev inn mellom økonomi og gebyrsatser 

 - Kun totalt areal i % i nivå 1. Arealene fordelt på A, B, C og D flyttes til nivå 2. 

 - Stolpediagram med driftsutgifter og mengde inn på nivå 1. 

 

 - tilsvarende endring på oljetanker som i sak 3.  

 

 - for øvrig justeres faktaarket etter spørsmålsstillingene drøftet under sak 3. 

 

Sak 5. Evalueringsrapporten   

Uferdig på spesifisering av faktaark.  

Endringer/tillegg: - skjema med veiledning for 1999 

 - forhold til andre grupper og mandater - nytt kapittel 4. 

 - Kapittel 1. - ikke sammendrag, men konklusjoner og tilrådinger. 

 - Ellen Kristine Viken har representert SHD på ett møte i år 

 - GAB-rapportering i forhold til KOSTRA-paraplyen jf  Sak 2. i referatet 

 - Erstatte "Unni Hagen" med "NKF er innbudt, men har ikke møtt"  

 - Uttrykke eksplisitt at gruppa oppfatter KOSTRA både som en        

   paraplyorganisasjon for all rapportering mellom kommune og stat, og som et  

   eget rapporteringssystem  

 - i siste avsnitt i kap. 2 innledning - si noe om MDs AREALIS - eget program for 

   innhenting av arealokumentasjon og systematisering  

 - skrive om innledningen i kap. 3. 

 - splitting av 300 - MD og KRD må avklare - i rapporten må det det inn en  

   argumentasjon for /imot 

 - tiltak 1 og 2 bør diskuteres i det nye kapittel 4 - Forhold til andre grupper og 

   mandater  

 - tiltak 3 side 5 bør stå som innledning 

 - tiltak 5 flyttes til kap. 3.2.  

 - tiltak 6 og 7 sees under ett 

 - ny tekst på forslag til 360, 363 og 364. Svein sender forslag til NNM-gruppa 



 

 

 
 - tjenesteproduksjonsparametere drøftes spesielt 

 

Det ble reist en prinsipiell diskusjon om hvorvidt  friluftsliv, biodiversitet eller  

naturforvaltning for øvrig skal ha en 'overordnet' funksjon i kommunal rapportering via  

KOSTRA. Fra regjeringens side er biodiversitet utpekt som et satsingsområde med  

høyere prioritet enn friluftsliv. Fra kommunal side er det vanskelig å vinne fram med  

argumenter om biodiversitet hvis det ikke kan hektes på opplevelse via friluftslivet. Det  

kan bli aktuelt gjennom NNM-rapporten å synliggjøre dissens i gruppa på vinkling og  

innhold 

 

Sak 6. Videre fremdrift  

Konkrete tilbakemeldinger på dagens tekst sendes til Svein senest tirsdag 22. juni. 

 

Svein sender deretter ut nytt forslag til evalueringsrapport, tentativt innen utløpet av uke 25. Det 

blir meget kort kommentarfrist fra gruppa. 

 


